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Referat styremøte 28. oktober 2024 
Tid og sted: Kl. 17:00 på Klatreverket 
Til stede: Lars Erik, Lars Even, Tonje, Ferdinand, Nora, Irek, Birgit, Tom og Thomas (sekretær) 
Ikke til stede:  

 

Sak Innhold Ansvarlig 

1 Gjennomgang og godkjenning av referat og agenda 

Godkjente referat fra styremøte 02.09.24 og agenda for dagens møte. Referat ble sendt 

ut sammen med agenda.  

Lars Erik 

2 Orientering: Sørlandscup 

Tonje orienterte om sørlandscup 

 Juniorkonkurranse 9-19 år – Buldring 

 Ingen seniorkonkurranse fordi det har vært liten interesse for disse de siste 

årene 

 Lars Even ordner resultater 

 Lars Erik deler ut premier 

 Dag Asmund skrur opp 

Økonomi: 

 NKF strammer inn, før fikk man 10.000kr til å arrangere, det ble vanligvis brukt 

på rutesetter – Denne gangen får vi sannsynligvis ikke støtte, kravene er økt for 

mye og det er kun underskuddsgaranti – blant annet er det krav om 

inngangspris 200,-  

 Skal søke likevel 

100,- gir inngang, deltakelse i konkurranse, lån av utstyr og scorecard/premie 

CKK betaler inngang for deltakere 6.000,- og 10.000,- på rutesettere 

Tonje 

3 Orientering: Norgescup buldring februar 2025 

- Trenger mange frivillige 

- NKF betaler skruing 

- Utgifter: Mat, drift av klatreverket (ekstra vask, ymse forbruk), lyd/lys,  

- Det kan være aktuelt rundt avtalene, hvordan klatresenteret kan bidra når det 

er konkurranser og ansvarsfordelig for mer ryddighet  

 

Handlingspunkt: 

 Legge ut facebook post på nettsiden om behov for frivillige 

Tonje 

4 Orientering: Aquarama-ulykken 

Ulykke på AQ, person falt muligens 6 meter – heldigvis ikke stor skade, Vegg og utstyr 

er blitt sjekket i etterkant – ingen feil funnet utenom normal slitasje i veggen.  

Har kontakt med kommunen. 

Lars Even 

5 Orientering/diskusjon: Status økonomi og budsjett 2025 

- Til neste møte sette budsjett for eventuell lønning 

Birgit 
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- Redegjørelse og regnskap rapportert ang. paraklatring til Lotteri- og 

stiftelsestilsynet 

- Redegjørelse og regnskap rapportert til kommunen 

6 Vedtakssak: Forespørsel fra SKS – CKK Klubbkveld på SKS i november 

SKS foreslår en dag med gratis inngang (gratis klubbkveld) for medlemmer av CKK – 

klatrepub og vaffelsteking. Styret positive. 

Handlingspunkt: 

 Få med i nyhetsbrevet/nettside når dato er satt 

Lars Erik 

7 Diskusjonssak: Julebord – komité og budsjett 

- Julebord 13. desember, frist påmelding 7. desember 

- 100,- i påmelding, inkl. velkomstdrink 

- På klatreverket 

- Miriam og Heidi arrangerer 

- Anslår 25.000, - i budsjett 

Handlingspunkt: 

 Legge ut på nettside/nyhetsbrev 

Lars Erik 

8 Diskusjonssak: Avtaler CKK-Klatreverket – videre arbeid 

Trenger ryddigere forhold/dokumenter – lage en slags oversikt over hva samarbeidet 

innebærer – og hvilke avtaler som gjelder. 

Eu-krav om leie på vegg undersøkes. 

Lars Erik 

9 Diskusjonssak: Ny organisasjonsstruktur ref. årsmøte 

Undersøke regler for ansettelse. 

Thomas forbereder dokument som belyser saken litt til neste møte. 

Lars Erik 

10 Diskusjonssak: Jubileumsmarkering i CKK 2025 

Komite-forslag: Miriam og Heidi 

Flere ønskes. 

Lars Erik 

11 Diskusjonssak: Konkurranseklatring – støtte fra CKK 

Tonje forklarer hvordan konkurranse støttes. CKK har gitt delvis støtte til reise og 

deltakelsesavgift på nasjonale konkurranser. 

- Sak til neste møte en vedtakssak for å formalisere hvordan CKK støtter til 

konkurranse. Viktig å beholde god støtte, slik at klatrere får mulighet til å delta 

- Birgit nevner at strategien må undersøkes ift. denne saken. 

 

Lars Erik 

12 Dato for neste styremøte 

25. november 17:00-20:00 

Lars Erik 

13 Eventuelt 

 

Lars Erik 

 


